

EVOK EMBARKS ON ITS ENERGY SOBRIETY PLAN

As part of the French government initiative announced in June 2022, known as the “energy sobriety” plan, aimed at cutting energy consumption by 10% in the next two years, Evok is declaring its goal of being proactive in its actions and in its pursuit of continual progress.

Against a backdrop of accelerating climate change, risks of supply shortages and increased energy costs, joining in with this grand plan within our capabilities, as requested by the French government, is a challenge involving every Evok department and team member, all of whom will receive training to raise awareness.

Our actions are focused primarily on the following:

- More precise, optimised management of air conditioning and heating for unoccupied spaces
- Lowering of usual heating standard by one degree for occupied spaces
- Raising of usual air conditioning standard by one degree for occupied spaces
- Heated towel rails turned off during the summer
- Change to working habits in the kitchen
- Operational optimisation of kitchen equipment
- Responsible management of guest lighting
- Turning off non-essential lighting
- Turning off façade lighting
- Turning off background music 2 hours earlier
- A two-degree reduction in spa pool, hot tub and swimming pool temperatures
- A two-degree reduction in hammam and sauna temperatures
- Turning off office IT equipment
- Responsible selection of Christmas decorations

We are aware of the impact of these changes on our guests and are counting on their understanding and cooperation for them to share in meeting the target set by the French authorities.



EVOK ENGAGE SON PLAN DE SOBRIÉTÉ ÉNERGÉTIQUE.

Dans la cadre du plan « sobriété énergétique » initié par l'état français en juin 2022 visant à réduire de 10% la consommation d'énergie sur les deux prochaines années, Evok affirme son ambition d'être pro-actif dans ses actions et dans son ambition de progrès continu.

Dans un contexte marqué par l'accélération du changement climatique, les risques de pénuries d'approvisionnement et l'augmentation des coûts de l'Énergie, participer à notre mesure à ce grand plan à la demande du gouvernement français est un challenge impliquant tous les membres et les services de l'équipe Evok qui y seront sensibilisés et formés.

Nos actions portent notamment sur les points suivants :

- Gestion optimisée et plus précise de la climatisation et du chauffage des espaces non occupés
- Standard habituel de chauffage abaissé d'un degré des espaces occupés
- Standard habituel de climatisation augmenté d'un degré des espaces occupés
- Chauffe serviettes éteints en période estivale
- Modification des habitudes de travail en cuisine
- Optimisation du fonctionnement des équipements de la cuisine
- Gestion raisonnée des éclairages clients
- Extinction des éclairages non indispensables
- Extinction des éclairages des façades
- Coupure de l'ambiance musicale 2 heures plus tôt
- Baisse de deux degrés de la température des bassins et piscines.
- Baisse de deux degrés de la températures des hammams et saunas
- Extinction des équipements bureautiques
- Choix raisonné des décorations de Noël

Nous avons conscience de l'impact de ces évolutions sur nos clients et nous comptons sur leur compréhension et coopération pour partager l'atteinte de l'objectif fixé par les autorités françaises.

